
 

Borgermøde – Byudvikling omkring Engvej og Femøren Station 

Flere grundejere i området omkring Femøren Metrostation har udviklingsplaner, som kræver ny 

lokalplan for området. Det er i særlig grad det nuværende erhvervsområde på Hedegårdsvej mellem 

metrostationen og Amager Strandvej, samt dele af området langs Engvej, der er i spil. Derudover 

har flere borgere udtrykt behov for at Københavns Kommune ser på de trafikale forhold i området. 

Amager Øst Lokaludvalg og Københavns Kommune indleder nu en dialog med områdets beboere 

og brugere for at få klarlagt de lokale forventninger og syn på en kommende byudvikling i området. 

Dialogen er et led i Københavns Kommunes nye strategi om at sikre tidlig inddragelse i 

lokalplansager, hvilket lokaludvalget længe har efterspurgt. 

Idet vi stadig er tidligt i processen ligger der på nuværende tidspunkt ikke noget decideret udkast til 

et lokalplanforslag ligesom lokalplanområdet ikke er endeligt afgrænset. Alt er så at dige åbent. 

Derfor er det relevant for alle, der har ønsker til områdets fremtid at møde op og komme med input, 

der efterfølgende skal indgå i overvejelserne når teksten og tegningerne til den nye lokalplan skal 

udarbejdes.  

Borgernes input på borgermødet vil indgå i det videre arbejde med at fastlægge rammerne for den 

kommende byudvikling. Det endelige forslag til lokalplan for området vil efterfølgende komme i 

offentlig høring og mødet den 17. august er således blot første skridt i en længere dialog omkring 

udviklingen i området. 

http://www.aølu.dk/nyheder/borgermode-byudvikling-omkring-engvej-og-femoren-station/ 


